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PROTOKÓŁ Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie  

w dniu 3 czerwca 2024 r. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Barbara Wacławiak - Przewodnicząca Komisji - otworzyła posiedzenie Komisji i 

powitała wszystkich obecnych.  

 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i jest udostępniana w 

Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Gminy Opoczno. 

 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni (6 członków 

komisji), wobec czego obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

 

Lista obecności pracowników Urzędu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia /załącznik nr 2 do protokołu/.  

Tematyka posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedłożenie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca maja br. 

4. Zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Opoczno za 2023 rok  

i wypracowanie wniosku w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Opoczna.  

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia, bez zmian (za - 6, przeciw  0, 

wstrz. – 0) .  

 

 



2 
 

Ad. pkt. 3.  

Przyjęcie protokołu z miesiąca maja br. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Opocznie Nr 1/2024 z dnia 23 maja 2024r. był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak 

również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 1/2024 z 

dnia 23 maja 2024r. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w 

wersji przedłożonej z dnia 23 maja 2024r.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia 

Nr 1/2024 z dnia 23 maja 2024r. 
 

Ad. pkt. 4.  

Zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Opoczno za 2023 rok  

i wypracowanie wniosku w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Opoczna.  

 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił radnym treść art. 267, 270 i 37 

ustawy o finansach publicznych.   

 

Na poprzednim posiedzeniu w dniu 23 maja 2024r. radni zapoznali się z 

dokumentami na temat wykonania budżetu za 2023 rok oraz wysłuchali 

wyjaśnień Pani Skarbnik i Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miejskiego.  

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy Burmistrz Opoczna Pan Michał Konecki.  

 

Barbara Wacławiak – Przewodnicząca – poprosiła Burmistrza o zabranie głosu.   

 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – poprosił Komisję Rewizyjną o 

pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu Gminy Opoczno za rok 2023, 

nadmieniając iż będzie to opinia dotycząca pracy jego poprzednika na stanowisku 

Burmistrza Opoczna.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

Tomasz Kopera – radny – zapytał o całkowitą kwotę wydaną w 2023 roku na 

oświatę z podziałem na subwencję i środki własne.  

Magdalena Ślęzak - Skarbnik Gminy – przytoczyła dane, nadmieniając że będą 

to dane ogólne: wydatki na szkoły podstawowe w 2023r. 48 mln 267 tys. zł, 

liceum 4 mln 865 tys. zł, dokształcanie 232 tys. zł, wczesne wspomagania  662 

tys. zł, kształcenie specjalne 3 mln 304 tys. zł starsze dzieci, młodsze 2 mln 272 

tys. zł. Ogółem 60 mln 233 tys. 676 zł. Subwencja 41 mln 595 tys. zł, subwencja 

na dzieci z Ukrainy 1 mln 436 tys. zł. Z tej kwoty ponad 209 tys. zł nie zostało 

wydane i zostało przeniesione na rok 2024. Przedszkola wydatki ogółem w roku 
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2023 to 22 mln 559 tys. zł, w tym są również i dotacje. Dochody i dotacje łącznie 

i dochody ze stołówek to kwota 5 mln 183 tys. zł.  

Tomasz Kopera – radny – zapytał, czy subwencja z Ministerstwa przychodzi 

jednym przelewem i czy jest wyliczana na podstawie danych przekazywanych 

przez Wydz. Edukacji. 

Magdalena Ślęzak - Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że na początku przychodzi 

informacja o wysokości subwencji jaka będzie przyznana na rok, w oparciu o 

liczbę dzieci, nie oddziały. Następnie kwoty przychodzą miesięcznie. W miesiącu 

grudniu przychodzi subwencja na styczeń następnego roku. Subwencja wyliczana 

jest na podstawie danych przekazanych przez Wydz. Edukacji (liczba dzieci).  

Tomasz Kopera – radny – zapytał, czy te dane mogą się zmienić w trakcie roku. 

Magdalena Ślęzak - Skarbnik Gminy – potwierdziła, że  w trakcie roku dane mogą 

być korygowane.  

Tomasz Kopera – radny – zapytał, czy środki z subwencji na oświatę mogą być 

wydatkowane na inne cele i czy taka sytuacja miała miejsce w roku 2023. 

Magdalena Ślęzak - Skarbnik Gminy – podkreśliła, że to co wpływa na oświatę 

znajduje się w wydatkach oświatowych. Zapewniła, że nie było takiej sytuacji.  

Barbara Wacławiak – Przewodnicząca – zapytała, jaka jest dotacja na jedno 

dziecko w mieście i na wsi oraz na dziecko niepełnosprawne. 

Magdalena Ślęzak - Skarbnik Gminy – powiedziała, że taka informacja dla 

radnych zostanie przygotowana.  

Barbara Wacławiak – Przewodnicząca – zapytała, czy są już sprawozdania ze 

spółek.  

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – odpowiedział, że sprawozdania spółek 

zostaną przedłożone na sesję czerwcową.  

Tomasz Kopera – radny – wyraził zaniepokojenie w związku z krótkim terminem 

na realizację targowiska różności oraz problemami w realizacji budowy drogi na 

przystanek Opoczno-Południe. Ponadto poprosił Panią Skarbnik o podanie 

danych dotyczących realizacji inwestycji w 2023 roku.  

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – zapewnił, że robi wszystko, aby 

doprowadzić do realizacji inwestycji. Nadmienił, że na sesję przygotuje radnym 

szczegółowe informacje.  

Magdalena Ślęzak - Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że dochody majątkowe  

wykonane w roku 2023 to kwota 20 mln 424 tys. zł, przy planowanych 24 mln 

771 tys. zł, zaś wydatki majątkowe planowane w roku 2023 to kwota 43 mln 900 

tys. zł, a wykonane ponad 36 mln 630 tys. zł.  

Tomasz Łuczkowski – radny – wyraził nadzieję, że obecny Burmistrz Opoczna 

będzie kontynuował rozpoczęte w poprzedniej kadencji inwestycje. Poprosił o nie 

rozsiewanie plotek przez radnego T. Koperę. 

Tomasz Kopera – radny – powiedział, że nie są to plotki, a realne zagrożenie, że 

inwestycji nie uda się zrealizować.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przeczytał Uchwałę Nr II/97/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 14 maja 2024r. w 
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sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Opoczna z wykonania budżetu za 2023 

rok. Podkreślił, że opinia jest pozytywna.  

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicząca ją zamknęła.  

 

Następnie Barbara Wacławiak – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – 

przedstawiła treść Opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie w 

sprawie wykonania budżetu Gminy Opoczno za rok 2023 i zapytała, kto jest za 

przyjęciem w/w Opinii w przytoczonej wersji.  

Głosowanie: za – 6, przeciw – 0, wstrz. - 0.  

Radni: Barbara Wacławiak, Krzysztof Grabski, Marcin Dąbrowski, Tomasz 

Kopera, Tomasz Łuczkowski, Tomasz Rurarz.   

Tym samym Komisja Rewizyjna przyjęła treść Opinii w sprawie 

wykonania budżetu Gminy Opoczno za rok 2023 (załącznik nr 3 do protokołu).  

 

Następnie Barbara Wacławiak – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – 

przedstawiła Uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Opoczna za rok 2023 i zapytała, kto jest za 

podjęciem w/w Uchwały w przytoczonej wersji.  

Głosowanie: za – 6, przeciw – 0, wstrz. - 0. 

Radni: Barbara Wacławiak, Krzysztof Grabski, Marcin Dąbrowski, Tomasz 

Kopera, Tomasz Łuczkowski, Tomasz Rurarz.   

Tym samym Komisja Rewizyjna podjęła Uchwałę w sprawie wniosku                           

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Opoczna za rok 2023. (załącznik nr 4 

do protokołu). 

 

 

Ad. pkt. 5 

Zapytania i wolne wnioski.  

 

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Burmistrz Opoczna Michał 

Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 

 

Ad. pkt. 6 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodnicząca podziękowała za udział w posiedzeniu, a następnie je zamknęła.  

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 13.00, godzina zakończenia posiedzenia 13.50 
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Komisja Rewizyjna w składzie: 

1. Wacławiak Barbara – Przewodnicząca             …………………………… 

2. Grabski Krzysztof - Zastępca Przewodniczącej         …………………… 

3. Dąbrowski Marcin – członek                                        ….………………. 

4. Kopera Tomasz – członek                                                ………………… 

5. Łuczkowski Tomasz – członek                                        ………………… 

6. Rurarz Tomasz – członek                                                ………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 
 


